
 
 
Viva Bolig Afd. 1  1 

Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Mandag d.26.06.17 

 
Tilstede: Palle, Lone, Emilie, Niels og 
Sanne 

Gæster: Anette 

Afbud:  

Referent Sanne 

 
1. Godkendelse af referat 

Godkendt 
 

2.  Formanden orienterer 
Sankt Hans arrangementet gik rigtig godt. Solsejlene er sat op, afventer afd. 3’s svar på bøllehattene. 
Palle skriver lidt til Kontakten. I forbindelse med Vivaboligs nye hjemmeside, bliver der en elektronisk 
platform, vi selv kan lægge nyheder i.  
 

3.  Driften 
Siedle anlægget har haft problemer pga. opdateringer. G4S patruljerede ekstra.  
 

4.  Økonomi 
Intet 
 

5. Renoveringer 
Intet 
 

6. Samarbejde 
Afd.3 vil gerne holde fest for alle 40+ års jubilæer sammen med afd.1. Dato ikke fastsat.  
 

7. På bedding 
 Nye vinduer er på vej. Palle spørger Klaus fra Nord om de bløde værdier til licitationen. Der bliver en 

rundgang til alle lejligheder for at tælle gamle radiatorer. Angående pumper på opgangsdørene, er der 
flere ting, der skal tages højde for. En anden mulighed er dørhåndtag på indersiden. Punktet tages op 
til august.  
 

8. Runden 
 Niels: Sankt Hans gik over alt forventning.  
 Sanne: fremviste alternative lyskilder til kælder og lofte fra IKEA til små penge. 
 Emilie: intet 
 Lone: har sendt en beboer videre til Klaus vedrørende brug af tørrerum. 

 
9. Eventuelt 

Palle viste brochurer fra Administrationen 
 

10.Næste møde 
 Punkt: dørpumper/dørhåndtag indvendigt/tryk på knap indvendigt.  

Mandag den 28.08.17 
 Mandag den 25.09.17 
 Mandag den ??? 
 Mandag den 27.11.17 

Sanne indkalder via kalender. 
Mødet hævet kl.18.15 


